

# WHAT IS CARE BY PARENT?

**Care by Parent (CBP)** is designed so that families can practice providing full care for their child by themselves for a set period of time. The goal is to **simulate the home environment** as much as possible, so that **you are prepared for your discharge home** with your child.

A room will be assigned to you in the NICU or on another unit. During CBP, the **home equipment and supplies** should be used as much as possible in order to better simulate the home environment. In addition, you should bring:

- Pillows and blankets
- Toiletries
- Any personal effects you may need



# ELIGIBILITY CRITERIA

This program is intended for infants with complex needs or technology dependence, who are hospitalized in the NICU.

- Your child is intended to go home in the week following CBP.
- No changes to medications, feeds, nor vaccinations are to be done prior to or during CBP. You should have received all of the necessary teaching on the equipment and procedures your child needs, as well as a medications
- You must have demonstrated proficiency in emergency measures (eg: CPR)

# ROLES AND RESPONSIBILITIES

- **Parents:** Will be **responsible for all care** during this time. Can bring the infant out of the designated room in the stroller with the required medical equipment to go around the hospital. Will be given the name of key contact people in the hospital for concerns.
- **NICU medical team:** Will be aware that family is doing CBP and will respond to any emergencies.
- **NICU nurse:** Will be assigned and will check in by phone with the family at the beginning of the shift.



# Care by Parent



# QU'EST CE QUE LES SOINS PAR LES PARENTS?

Les soins par les parents (SPP) ont été conçus pour que les familles puissent s'entraîner à fournir des soins complets à leur enfant pendant une certaine période de temps. Le but est de **simuler le plus possible l'environnement familial**, afin que vous soyez prêts pour votre retour à la maison avec votre enfant.

Une chambre vous sera attribuée dans l'USIN ou sur une autre unité. Pendant les SPP, l'équipement et les fournitures de la maison doivent être utilisés afin de mieux simuler l'environnement familiale.

De plus, vous devez apporter:

- Couvertures et oreillers
- Articles de toilette
- Tous effets personnels dont vous pourriez avoir besoin



# CRITERÈS D'ÉLIGIBILITÉS

Ce programme est destiné aux nourrissons ayant des besoins complexes ou qui ont une dépendance à la technologie et qui sont hospitalisés à l'USIN.

- Le retour à la maison de votre enfant est prévu la semaine suivant les SPP.
- Aucune modification des médicaments, de l'alimentation ou des vaccinations ne doit être effectuée avant ou pendant les SPP. Vous devez avoir reçu tout l'enseignement nécessaire sur les médicaments, l'équipement et les procédures dont votre enfant a besoin.
- Vous devez avoir démontré une maîtrise des mesures d'urgence (ex: RCR)

# ROLES ET RESPONSABILITÉS

- **Parents:** Seront **responsables de tous les soins** pendant cette période. Ils peuvent promener l'enfant en poussette dans l'hôpital avec l'équipement médicale. Une liste des personnes ressources sera attribuée en cas d'urgence.
- **Équipe médicale de l'USIN:** Sera consciente que la famille fait les SPP et répondra à toute urgence.
- **Infirmière de l'USIN:** Sera assignée au patient et fera un suivi avec les parents par téléphone.



# Soins par les Parents

Hôpital de Montréal pour enfants  
Centre universitaire de santé McGill



Montreal Children's Hospital  
McGill University Health Centre